
Ministerie van Economische Zaken 
en Klimaat 

Aan de Minister van Economische Zaken en Klimaat 

n ota Beantwoording Kamervragen van het lid van Haga 

Parafenroute 

— 

Mede namens/met akkoord van Minister voor Klimaat en Energie 

Aanleiding 
Op 9 november stelde Lid Van Haga (Groep Van Haga) Kamervragen over de 

energie-intensieve bedrijven in de Eemshaven. In de bijlage beantwoordt u deze 

Kamervragen. 

Geadviseerd besluit 
U kunt akkoord gaan met de beantwoording van bijgaande Kamervragen. 

Kernpunten 
e Lid Van Haga vraagt of u bekend bent met berichten over een mogelijk 

domino-effect van omvallende bedrijven in de Eemsdelta. Ook vraagt Van 

Haga u naar eventuele ondersteuning voor deze bedrijven en naar 

mogelijke keteneffecten. 

« _U geeft aan bekend te zijn met deze signalen. Ook laat u Van Haga weten 

dat u de Kamer nog voor het einde van het jaar informeert over wat 

kabinet gaat doen om de ongewenste gevolgen voor de energie-intensieve 

industrie te adresseren. 
Van Haga vraagt ook wanneer de indirecte kostencompensatie ETS wordt 

uitgekeerd. 

« U laat weten dat deze aan sommige bedrijven reeds is uitgekeerd; de 

overige bedrijven zullen voor het eind van het jaar compensatie 

ontvangen. 
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